
Årsmötesprotokoll 
 

Lördag den 15 mars 2025 Plats: Agronomvägen 20 i Önnestad 
 

1. Årsmötets öppnande. Håkan Albrektsson hälsade alla välkomna. 

2. Parentation. Tyst minut Karl-Erik Tedblad. Upprop av närvarande medlemmar och 
föredragande revisor samt fastställande av röstlängd. Deltagarlista med 25 personer 
upprättades. 

3. Beslut om mötets behöriga utlysande. Kallelse mejlades 15 februari. Budget och B/R 
räkning mejlades 3 mars. Årsmötet godkände kallelsen. 

4. Fastställande av föredragslista. Godkändes med tillägg att 5 personer begär ordet vid 
övriga frågor.  

5. Val av mötesfunktionärer: ordförande, sekreterare, två rösträknare och två 
protokolljusterare. Mötesordförande valdes Ulf Ingvarsson, mötessekreterare Ida 
Alfredsson. Årsmötet valde Thomas Henriksson och Patrik Ljunggren till justerare och 
rösträknare. 

6. Verksamhetsberättelse 2024. Godkändes. 

7. Förvaltningsberättelse (balans och resultaträkning) för 2024. Godkändes. 

8. Beslut om disposition av verksamhetens resultat. Revisorerna föreslog årsmötet att 
2024 års disposition överförs till 2025, vilket godkändes av årsmötet. 

9. Revisorernas berättelse 2024. Revisionsberättelse lästes upp och godkändes. 

10. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. Årsmötet gav 
styrelsen enhälligt ansvarsfrihet. 

11. Behandling av revisorernas förslag. Inga förslag. 

12. Beslut om arvoden och andra ersättningar. Årsmötet överlämnar till styrelsen att 
lägga ersättningsnivåerna inom budget för de olika uppdragen. 

13. Fastställande av medlemsavgift för 2026. Oförändrat 350 kr. 

14. Fastställande av verksamhetsplan för 2025. Förslag på kommande studieresa till 
Norge framfördes. Styrelsen informerade att arbete pågår att flytta parningsstationen 
på Hasslö till Göholmen. Verksamhetsplanen godkändes. 

 

 



15. Behandling av styrelsen förslag om stadgeändring. 
a) ”Att ändra moment 8 föredragningslistan, stryka punkt 24 fastställande av datum 

för nästa årsmöte och bara ha texten att årsmöte ska hållas i mars månad.” 
Godkändes enligt styrelsens förslag enhälligt. 

b) ”Att ändra moment 5 motioner, att förlänga rätten att väcka motion från 1 
december till 31 december.” Godkändes enligt styrelsens förslag enhälligt. 

c) ”Att § 9 avelsutskottet delas i avelsutskottet och stationsutskottet.” Beslutades 
redan i motion 2021 men beslutas igen från idag för genomförande enligt 
styrelsens förslag enhälligt. 

16. Behandling av motioner. 

Buckfastkompendiet. Diskussion uppstod om varianter att kunna skicka kompendiet 
antingen digitalt eller postledes till de som så önskar. Arbetet att ta fram kompendiet 
kvarstår. Förslaget att utöka informationen på hemsidan om drönargivarnas 
egenskaper uppmuntras oavsett beslut. Kvartalsvisa mailutskick skulle kunna 
sammanställas till ett kompendie i slutet av året. Olle Olsson kan hjälpa till att 
sammanställa den. Många uppskattar ett fysiskt kompendie som lätt kan tas med och 
delas ut till nya medlemmar. Porto och tryckkostnaden har föreningen råd med. 
Motionens intention är god och styrelsen medskickas att vidareutveckla idén om 
digitalisering och mer info på hemsidan, men det fysiska i pappersform övervägde och 
slutligen avslogs motionen. 

17. Fastställande av budget för 2025. Godkändes. 

18. Fastställande av antalet styrelseledamöter och suppleanter.7st. 5 ordinarie+2 
suppleanter. 

19. Val av ordförande för 2025. Omval 1 år Håkan Albrektsson. 

20. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter. 
Ordinarie Omval 2 år Pia Petersson 

Nyval 2 år Mathis Kögel 
(1 år kvar Ida Alfredsson) 
(1 år kvar Benkt Cederlöw) 

Suppleanter Nyval 1 år Christian Neese 
Omval 1 år Anders Jansson 

21. Val av revisor och revisorssuppleanter. 
Ordinarie Nyval 2 år Johan Israelsson 
  (1 år kvar Tommy Holmqvist) 
Ersättare  Nyval 1 år Johan Falk 

omval 1 år Stefan Åström 

22. Fastställande av antalet ledamöter i avelsutskottet och stationsutskottet. 
Avelsutskottet: 5st, Stationsutskott: 5 st. 

 



23. Val av avelsutskotts ledamöter varav en sammankallande. 
Danny Zwaard, sammankallande 
Patrik Ljunggren 
Renée Lindell 
Ulf Paulsson 
Ida Alfredsson 

24. Val av stationsutskottet ledamöter varav en sammankallande. 
Anders Jansson, sammankallande 
Anders Bergström 
Ida Alfredsson 
Renée Lindell 
Tom Johnsson 

25. Fastställande av antalet ledamöter i valberedningen. 3st. 

26. Val av valberedning. 
Kjell Erik Nilsson, sammankallande 
Mikael Olsson 
Mikael Lindberg 

27. Övrigafrågor och redovisningar. 

Thomas Henriksson: Vill rikta stort tack till styrelse och avelsutskott för nedlagt 
arbete under året. 

Vill för årsmötets kännedom informera att utesluten medlem fortsätter maila styrelse 
och andra föreningsfunktionärer. Thomas önskar att årsmötet stöttar dessa i 
agerandet att ignorera denne. Årsmötet kan, om det blir aktuellt, ta upp frågan om 
återinträde i föreningen nästa år. 

Stig Hansson: Vill uppmana oss att åka till Apimondia i höst! 
Informerade att honungsberget är borta och att Honungsförädlingen gärna köper 
honung. 

Olle Jönsson: Vill uppmana styrelsen att en kommande studieresa kan gå till Norge 
och besöka Morten Bull. 

Jan Eklund: Vill uppmana oss att använda tomma toarulla att tända pusten.  
Gamla tandläkarinstrument kan förfinas och användas till larvnålar. 
Vill uppmana oss att skriva i Vita Arkivet hur man vill ha sin begravning, vilka 
föreningar man är med i, kontokort, prenumerationer med mera som ska avslutas för 
att underlätta för efterlevande. 

 

 





 Föreningen Svensk Buckfastavel 
Verksamhetsberättelse 

2024.01.01 – 2024.12.31  

 

Årsmöte hölls 16 mars i Önnestad. Thomas Henriksson höll föredrag. Till Årets medlem korades Nisse 

Otterdahl. 40 medlemmar deltog. 

Styrelsen sammansättning:  

Ordförande Håkan Albrektsson, kassör Anders Mattsson, sekreterare Ida Alfredsson, ledamot och vice ordf. 

Benkt Cederlöw och ledamot Pia Petersson. Suppleant Pierre Vilhelmsson och Anders Jansson. Styrelsen har 

haft 13 protokollförda möten, varav 1 konstituerande. 1 fysiska arbetsmöten i Alvesta. 

Avelsutskottet sammansättning: 

Sammankallande Ida Alfredsson, Danny Zwaard, Ulf Paulsson, Renée Lindell och Patrick Ljunggren. 

Revisorer:  

Ulf Ingvarsson och Tommy Holmqvist. Ersättare Johan Israelsson och Stefan Åström. 

Valberedning:  

Kjell Nilsson, Michael Lindberg och Stig Hansson. 

Utsättnings statistik  

År 2024 2023 2022 2021 2020 2019 2018 2017 

Utsättningar 1330 1223 1732 2048 1718 1844 1155 1519 

 

Bokningssystemet via hemsidan, utformad av Martin Fäldt har fortlöpt under året. 

Vendelsö. 302 utsättningar. Drottning JRT20-584 från Jörgen Rasmusson. Nisse Otterdahl har skött 

drönarsamhällena. Bosse Karlsson har organiserat båttransporterna med 5 olika båtägare och hjälp till med 

skötseln och utlämningar tillsammans med Tore Johansson. Ida Alfredsson har varit stationsföreståndare. Nya 

drönarmödrar har tillsats från Svend Hultin. 

Ven. 252 utsättningar. Drottning HAL21-172 från Håkan Albrektsson. De lokala biodlarna Linda och Julia har 

skött sina egna och drönarsamhällena som ägs av föreningen. Martin Fäldt varit stationsföreståndare med hjälp 

av Per Johansson. 

Aspö. 320 utsättningar. Drottning RWL21-718 från Renée Linell. Yvonne Engman har varit drönargivare. Malin 

Altenby Larsen var stationsföreståndare med hjälp av Peter Holmqvist, som även tillverkat nya ”väderkvarnar” 

att ställa parningskupor på. 

Hasslö. 456 utsättningar. Drottning ASH18-200 från Anders Sandh. Petra Varenhed har varit både 

stationsföreståndare och drönargivare. Nya drönarmödrar har tillsatts från Håkan Albrektsson. 

Testserier. 2 serier har testats under året. Material från Ivan Bjorholm Nielsen har tagits in och parats på våra 4 

stationer och KDK:s Hanö. Drottningarna är utplacerade hos testbiodlare inför 2025. 

Vintermöte 27/1 i Alvesta träffades 30 talet medlemmar och bjöds på avelsföreläsningar av Ivan Bjorholm 

Nielsen, Himmelske Bier i Danmark och bildvisning från Buckfast Abbey med Peter Stenbring. 

Apiscandia 16-18/2 Representanter från föreningen deltog, delade ut foldrar och värvade medlemmar. 

År 2024 2023 2022 2021 2020 2019 2018 2017 

Medlemsantal  179 187 190 208 167 200 185 233 



 

 

Studieresa 11-12/5. 12 drottningavlare följde med till Danmark för studiebesök hos Ivan Bjorholm Nielsen och 

Keld Brandstrup. 

Sommarmöte med kalibrering 13-14/7. På Hörrs Nygård scoutgård i Sjöbo deltog 21 st drottningodlare för att 

titta på och bedöma Håkan Albrektssons bisamhällen och skriva stamtavlor, undersöka bin för varroa och 

nosema mm. Gemensam grillning på kvällen såklart! 

Avstämningsmöte 5-6/10. Minikonferens för stationsfunktionärer i Alvesta. Delar av avelsutskottet, styrelsen 

och alla funktionärerna på Vendelsö deltog. Föreskrifter för stationsfunktionärer bearbetades och vi 

diskuterade hur stationerna har fungerat. Tanken var att alla stationer skulle vara representerade och man 

skulle kunna dra nytta av varandras erfarenheter. 

 

 

Vi ställer härmed våra platser till årsmötets förfogande. 

Håkan Albrektsson, 

Anders Mattson 

Benkt Cederlöw 

Ida Alfredsson 

Pia Petersson 

Pierre Vilhelmsson 

Anders Jansson 



Förvaltningsberättelse 2024 

 

Vi har även i år sökt medel från Stöd till Biodlingssektorn hos Jordbruksverket via SBR. Budget har 

lämnats in och har redovisats. Vi har fortfarande viss ovana i denna process. Svårigheten har legat i 

att redovisa rätt underlag med korrekt utbetalningar under respektive budgetpost, då de ibland 

betalats ut som klumpsummor.  

Underlag för tidsredovisning, reseräkningar och utlägg med kvitton har stationsfunktionärer skickat in 

löpande, med några eftersläntrare som utförts efter redovisningens slutdatum eller att attesteraren 

missat skicka vidare till kassören.   

Här har vi också fått hålla isär de som vill få sin ersättning som anställd eller som företagare med olika 

moms-/skattesatser. 

Stationerna ska helst vara självbärande ekonomiskt, men med hjälp av Stödet till Biodlingssektorn har 

visst underskott varit acceptabelt. 

I det stora hela har vi fått ut ansökt medel som håller vår förening vid god kassa. 

Den goda kassan har bidragit till att vi har kunnat organisera medlemsträffar och resa med 

rabatterade priser för medlemmar och bjuda på maten vid årsmötet. 

 

2025-02-15 

/Styrelsen 







 Verksamhetsplan 2025 
2025.01.01 - 2025.12.31 

Medlemsnytta: 

• Vintermöte 25 januari i Alvesta med 50 års jubileum. Dåtid och framtid med 3 rätters 

middag. 

• Årsmöte 15 mars i Önnestad 

• Digitala medlemsträffar som förberedande utbildning inför kalibreringsträffen. 

• Bildande av lokala avelsgrupper. 

• Studieresa till Tyskland med studiebesök hos drottningavlare. Skjuter på resan till 

senare/nästa år pga. tidsbrist. 

• Sommarmöte och kalibrering i Halmstad. 

• Kompendiet beroende på årsmötets beslut ang. motionen om att flytta den till 

hemsidan. 

• Förenklad beskrivning av testbiodling steg för steg på hemsidan. 

Stationsdrift: 

• Vendelsö 

• Ven 

• Aspö 

• Hasslö eller flytt till Göholmen. 

• Spets-avels ö för att hålla rena linjer till framtida drönargivare till stationerna ovan. 

Avelsutskottet: 
Avelsutskottet administrerar framtida och nutida testserier och välja avelsmaterial till öarna. 

Ska hålla i digitala utbildningar inför kalibreringsmötet.  

Avelsgruppen ska ha en strategisk roll hur framtida drönargivare ska tas fram i och med en 

spets-avels ö. 

Stationsutskottet:  

Sätta igång det nybildade stationsutskottet om årsmötet så beslutar, för att hantera driften 

och bemanning på stationerna. 

Testverksamhet: 
Vi har som målsättning att upp till sex testserier ska sättas upp och engagera fler 

testbiodlare. 

Stödet till Biodlingssektorn: 

Vi söker fortsatt pengar från Stödet till Biodlingssektorn till verksamheten i föreningen och 

parningsstationerna, nu direkt till Jordbruksverket. Därav fortsätter vi med att föra 

tidsdagbok, reseräkning mm. 

 

2025-02-15 

/Styrelsen 



Motion till Föreningen Svensk Buckfasts Årsmöte 2025 

 

Buckfastkompendie  

 

 

Bakgrund 

Det innebär mycket jobb att samla in och sammanställa uppgifterna. Därefter lämna till tryckning 

sedan lägga i kuvert skriva adressetiketter och sätta på frimärken. Portot är också dyrt blir 22 kr 

efter årsskiftet.  

Buckfastkompendiet kom till när Ulf Grön hade varit hos Broder Adam och hämtat nytt 

avelsmaterial. När Ulf tillsammans med den inre kretsen hade testat de nya drottningarna skrev Ulf 

om vilka egenskaper de nya bina hade. Om bina kittade ihop ramarna eller inte. Hur rena ramarna 

var. När Ulf hade provat linje till exempel 441 skrev han att bin formligen hade skurat ramarna på 

ovansidan. 

Numera kan vi ju inte hämta nytt avelsmaterial från Buckfast. 

 

 Motivering 

Det innebär en onödigt stor arbetsinsats av de personer som har fått uppdraget. 

 

Yrkande 

Att man upphör med Buckfastkompendiet i dess nuvarande form. 

 Att istället lägger in på hemsidan stamtavlorna när man har bestämt vilka drönargivare som ska 

finnas på respektive parningsstation.  

Att man kan även skicka ut stamtavlorna på mail till alla medlemmarna om medlemmen viil ha 

stamtavlorna på papper är det lätt att skriva ut, om medlemmen saknar fungerande skrivare kan man 

skriva ut stamtavlorna på t,ex Biblioteket eller dyligt. 

Testbiodlarna kan utöver att fylla i protokollet också skriva lite om vilka speciella egenskaper    

bina har som då kan läggas in på hemsidan och eventuellt skickar sekreteraren ut via mail. 

Biodlarna, både testbiodlarna och övriga biodlare kan gärna berätta om det har hänt något särskilt 

med bina under säsongen.  

 

Trelleborg 2024-12-21 

 

Kjell Nilsson 

Lennart Lilja 

Martin Fäldt 

Olle Jönsson 

Ulf Ingvarsson 

Jörgen Rasmusson 



Svar till motionen ”Buckfastkompendie”. 

 

Styrelsen har diskuterat motionen och tycker att motionärerna har bra synpunkter. 

Samtidigt tycker vi att en analog trycksak i handen har sina fördelar. Utöver tradition, så kan 

det kännas genuinare att leta rätt på stationernas stamtavlor utan att vara uppkopplad till 

datorn. Att ge ut den efter bi-säsongens slut gör att man kan ta med saker som hänt under 

året. 

Men vi kommer inte fram till ett beslut hur vi ska ställa oss, så vi ställer motionen till 

årsmötet att besluta. 

 

/Styrelsen 



Styrelseförslag till stadgeändringar 2025. 

 

Bakgrund: årets datum krockar med Biodlingsföretagarnas konferens. Vi vill ha möjlighet at 

styra datumet för årsmötet att hållas i mars månad, men inte fastställa exakt datum ett år i 

förväg, så att krockar kan undvikas. 

a) Att ändra moment 8 föredragningslistan, stryka punkt 24 fastställande av 

datum för nästa årsmöte och bara ha texten att årsmöte ska hållas i mars 

månad. 

Bakgrund: vi har fått in motioner under december månad, som egentligen underkänds då de 

är för sent inkomna. Men vi behandlar dem ändå. Vi vill förlänga motionstiden så att de är 

berättigade behandling. 

b) Att ändra moment 5 motioner, att förlänga rätten att väcka motion från 1 

december till 31 december. 

Bakgrund: avelsutskottet har mest fått jobba med att släcka bränder och få stationsdriften att 

fungera hjälpligt, till lidande för arbetet med själva aveln, långsiktiga strategier för 

kommande drönargivare, testserier mm. Vi vill dela av till två utskott som kan fokusera på de 

två olika ansvarsområdena utan att ta kraft från varandra.  

c) Att § 9 avelsutskottet delas i avelsutskottet och stationsutskottet.  

 


